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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Onafhankelijk Rijswijk)

No. VR 19 025                                                            Rijswijk,

Corsa nummer: 19.069611

Artikel 44 vragen m.b.t. het kunstwerk voor het Bogaardplein

De fractie heeft tijdens de raadsvergadering van 9 juli jl. een aantal documenten gekregen van collega 
Weterings m.b.t. het kunstwerk voor het Bogaardplein. De stukken kwamen helaas te laat om ze voor 
de vergadering grondig te onderzoeken, maar dit hebben wij naderhand alsnog gedaan. Deze stukken 
riepen echter meer vragen dan antwoorden op en na een uitgebreider onderzoek in ook andere 
documenten, zag Onafhankelijk Rijswijk zich genoodzaakt om artikel 44 vragen te stellen hierover in 
de hoop dat de antwoorden meer duidelijkheid zullen verschaffen.

1. Voor kunst in de openbare ruime bestaat een regeling. Hoe luidt deze regeling en hoe vindt 
de berekening plaats?

2. Klopt het dat er van de regeling is afgeweken en zo ja, waarom is dat gebeurd?

3. Door wie is van de regeling afgeweken en wanneer is dat gebeurd? Heeft het College 
daarover een besluit genomen?

4. Wanneer heeft de raad een besluit genomen over het budget voor een kunstwerk voor het 
Bogaardplein; was de raad toen op de hoogte van de hoogte van het budget, en is de raad 
expliciet geïnformeerd dat van de gebruikelijke regeling was afgeweken?

5. Als de raad niet adequaat werd geïnformeerd, waarom is dat niet gebeurd?

Romy de Man
Fractievoorzitter Onafhankelijk Rijswijk

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Voor kunst in de openbare ruime bestaat een regeling. Hoe luidt deze regeling en hoe vindt 
de berekening plaats?

Het betreft de door de raad vastgestelde verordening “Percentageregeling 2008”. De 
berekening vindt plaats op basis van een percentage van de totale stichtingskosten van een 
bepaald project. Via de hierna volgende link vindt u de volledige regeling.

 http://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Rijswijk/CVDR12413.html

2. Klopt het dat er van de regeling is afgeweken en zo ja, waarom is dat gebeurd?

Dat klopt; wij kunnen van de verordening afwijken. Zoals aangegeven in de beantwoording 
van art. 44-vragen van Beter voor Rijswijk (VR 18-79 in december 2018), is van de 
verordening afgeweken “om een kunstwerk te kunnen realiseren dat zowel wat betreft grootte 
zou passen zowel bij de schaal van het Bogaardplein als de mate van het beoogde effect van 
de kwaliteitsverbetering van het plein.” 

http://decentrale.regelgeving.overheid.nl/cvdr/XHTMLoutput/Actueel/Rijswijk/CVDR12413.html
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Daarnaast is het budget voor het kunstwerk onderdeel gebleven van het herinrichtingskrediet 
en niet gestort in de bestemmingsreserve voor realisatie van kunstwerken in de openbare 
ruimte.

3. Door wie is van de regeling afgeweken en wanneer is dat gebeurd? Heeft het College 
daarover een besluit genomen?

Het college heeft bij de vaststelling van de ontwerpbegroting 2017 het krediet voor de 
herinrichting van het Bogaardplein, inclusief een kunstwerk, geaccordeerd. Daarmee is 
afgeweken van de regeling. Het budget voor een kunstwerk is onderdeel van het 
inrichtingsplan, samen de andere onderdelen (groen, verhardingen, waterelement, 
sportvoorzieningen etc.) van het plan.
Zoals aangegeven in de eerdere beantwoording vindt in het vervolg expliciet besluitvorming 
plaats indien wordt afgeweken van de regeling en wordt uw raad hierover geïnformeerd.

4. Wanneer heeft de raad een besluit genomen over het budget voor een kunstwerk voor het 
Bogaardplein; was de raad toen op de hoogte van de hoogte van het budget, en is de raad 
expliciet geïnformeerd dat van de gebruikelijke regeling was afgeweken?

De raad heeft bij de vaststelling van de begroting 2017 een krediet voor de herinrichting van 
het Bogaardplein geaccordeerd. 

Destijds is niet aan de raad gemeld dat van de verordening is afgeweken. In het vervolg wordt 
dit wel aan de raad gemeld.

5. Als de raad niet adequaat werd geïnformeerd, waarom is dat niet gebeurd?

De raad is geïnformeerd bij de aanvraag van het krediet.

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

drs. M. Middendorp MPC

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


